
Zápisnica č. 10/2008 
z rokovania Kolégia rektora STU dňa 18. 11. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Kovařík, 
Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít 
Petránsky, Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 
 
1. Informácia o zabezpečení prechodu na Euro a implementácia EIS na STU (kvestorka 

Žideková, pror. Finka) 
2. Komplexná akreditácia – informácia z fakúlt STU o priebehu (pror. Finka) 
3. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
4. Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
5. Informácia o evidovaných publikáciách a o riešených výskumných projektoch na STU 

k 31.10.2008 (pror. Redhammer) 
6. Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
7. Príprava budúcich investičných projektov zo ŠF (prorektori Janíček a Redhammer) 
8. Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD Mladosť) (pror. Janíček) 
9. Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
10. Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
2) Prijímacie konanie pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
3) Informácia o evidovaných publikáciách a o riešených výskumných projektoch na STU 

k 31.10.2008 (pror. Redhammer) 
4) Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
5) Vyhodnotenie stavebných investičných akcií na STU v roku 2008 (pror. Janíček) 
6) Priebežná správa o postupe inžiniersko-projektovej prípravy FIIT STU v Bratislave (pror. 

Janíček) 
7) Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
8) Úpravy dotácie STU na rok 2008 k 14.11.2008 (kvestorka Žideková) 
9) Návrh na udelenie Plakety STU v Bratislave: doc. Ing. Zdenek Židek, CSc. a Mgr. art. 

Ľubica Mešková. 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/9/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/8/2008, 4/8/2008 
 
 
 



 2

K bodu 1 Informácia o zabezpečení prechodu na Euro a implementácia EIS 
na STU (kvestorka Žideková, pror. Finka) 

  
Kvestorka 
Žideková, 
Pror. Finka: 

Podala ústnu informáciu. Prechod STU na Euro je pripravený, nemali by sa 
vyskytnúť žiadne zásadné problémy. Výplatné termíny budú bez zmeny. 
Prorektor Finka informoval o zavádzaní EIS na STU. Od 1.1.2009 bude v plnej 
prevádzke modul účtovníctvo a následne na to aj modul majetok. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o zabezpečení prechodu na Euro a o implementácii EIS 
na STU. 
 
K bodu 2 Komplexná akreditácia – informácia z fakúlt STU o priebehu 

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Podal ústnu informáciu a výsledkoch návštevy pracovnej skupiny na STU 

a jej fakultách. 
 
Stanovisko KR STU č. 2/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o priebehu komplexnej akreditácie na STU. 
 
 
K bodu 3 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 

2008/2009 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje hodnotenie stavu prijímacieho 

konania pre všetky stupne VŠ vzdelávania po jednotlivých fakultách STU. 
Konštatoval, že cca 20% uchádzačov o inžinierske štúdium máme zo škôl 
mimo STU. Na Slovensku máme viac ako 70% populácie na vysokých 
školách. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa, z ktorých vysokých škôl konkrétne máme uchádzačov na 
inžinierske štúdium mimo STU. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Konštatoval, že sme svedkami trvalého poklesu úrovne prichádzajúcich 
študentov aj na Ing. štúdium. Nemôžeme zmeniť kvalitu vysokých škôl, ale 
veľa študentov nám odchádza napr. do ČR. Problém je asi v sociálnych 
podmienkach. Rektor STU Báleš potvrdil, že v ČR evidujeme asi 11800 
študentov zo SR na vysokých školách. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Oponoval tomuto názoru, na fakulte v Trnave majú nielen negatívne ale aj 
pozitívne skúsenosti s úrovňou prijatých študentov na Ing. štúdium. 

Pror. Finka: Problémom môže byť aj slabá informovanosť o študijných programoch na 
web stránke STU v angličtine. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o prijímacom konaní na STU pre akademický rok 
2008/2009. 
 
Úloha KR STU č. 1/10/2008 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU upraviť informácie o študijných programoch 
v angličtine na web stránku STU pre potenciálnych uchádzačov o štúdium. 
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Z: Dekani fakúlt STU 
T: 1.9.2009 
 
 
K bodu 4 Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2009/2010  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný harmonogram prijímacieho konania na všetkých fakultách 

STU pre akademický rok 2009/2010. 
 
Uznesenie KR STU č. 1/10/2008 
KR STU súhlasí s predloženým harmonogramom prijímacích konaní na fakulty STU pre 
akademický rok 2009/2010. 
 
 
K bodu 5 Informácia o evidovaných publikáciách a o riešených výskum-

ných projektoch na STU k 31.10.2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Tento obsahuje 
konkrétne počty publikácií po jednotlivých fakultách a kategóriách. Súčasne 
uviedol zoznam vyradených publikácií, ktoré zatiaľ neboli uznané ako cc 
publikácie. K projektom zatiaľ nie je z MŠ SR žiadne usmernenie. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o evidovaných publikáciách STU zaslaných na MŠ SR. 
 
Úloha KR STU č. 2/10/2008 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU, aby zabezpečili opravu uvedených chybne 
zadaných publikácií. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 20. 11. 2008 
 
 
K bodu 6 Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o obsahu písomného materiálu k tomuto bodu rokovania. 
Skúsenosti sa líšia podľa typu fondu. Charakteristické bolo meškanie platieb 
na schválené projekty. Uviedol aj finančný objem riešených projektov a naše 
zámery v projektovom období 2007-2013. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o skúsenostiach a ďalších zámeroch STU v oblasti 
štrukturálnych fondov. 
 
 
K bodu 7 Príprava budúcich investičných projektov zo ŠF  

(prorektori Janíček a Redhammer) 
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Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o projektoch týkajúcich sa investičných akcií. Všetky 
stavebné konania a ohlásenia musia byť zaslané aj prorektorovi Janíčkovi. 
Spolupráca pri investičných projektoch je nutná, inak nebudú úspešné. Treba 
dať pozor na oblasť IKT. Pror. Redhammer doplnil informácie o špecifikách 
niektorých projektov a o aktuálnych ako aj plánovaných výzvach 
v najbližšom období. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o príprave budúcich investičných projektov na STU. 
 
 
K bodu 8 Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD 

Mladosť) (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje podrobný prehľad všetkých 

investičných akcií na STU v roku 2008 ako aj spôsob ich financovania 
a priebeh realizácie. Osobitným písomným materiálom sa venoval postupu 
inžiniersko-projektovej prípravy výstavby FIIT STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o investičných aktivitách STU v roku 2008. 
 
 
K bodu 9 Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil podrobnú písomnú správu, kde je zachytený vývoj počtu prijatých aj 

vyslaných študentov a učiteľov v rámci tohto programu za posledných 10 
rokov. FA STU má v tomto smere mimoriadne postavenie. 

Rektor Báleš: Konštatoval, že klesá nám počet vyslaných našich študentov na štúdium 
v zahraničí. Zaujímal sa o príčiny a možnosti nápravy tohto stavu. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Na SvF STU je záujem medzi študentmi o takéto vyslanie, akým kľúčom sa 
dá navýšiť počet vyslaných študentov. Odpovedal pror.- Petráš, nech pošlú 
prihlášky všetkých študentov na rektorát STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/10/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o účasti STU v programe ERASMUS. 
 
 
K bodu 10 Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o prebiehajúcich rokovaniach s Inchebou a predložil 

finálny návrh plagátu a pozývacieho listu na ples STU. Je k dispozícii cca 500 
adries doteraz, kam pošleme pozvánku na ples. Cena lístkov bude závisieť od 
počtu účastníkov. Počíta sa aj s účasťou študentov. 

 
Stanovisko KR STU č. 9/10/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave Plesu STU. 
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K bodu 11 Rozličné 
 
1) Kvestorka Žideková: 

Predložila na rokovanie KR STU písomný materiál „Úpravy dotácie STU na rok 2008 
k 14.11.2008“ a podrobne informovala o zmenách v bežných a kapitálových výdavkoch.
Dekan SjF STU Šooš informoval, že v krátkom čase dodá personálny návrh ba 
implementátora AIS na SjF STU. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/10/2008 
KR STU súhlasí s predloženou úpravou dotácie STU na rok 2008 k 14.11.2008 a v tomto 
znení bude predložená aj na rokovanie Správnej rady STU. 
 
2) Prorektor Kalužný: 

Informoval o termíne promócií PhD, ktoré budú dňa 17.12.2008 o 13:00 hodine v Aule 
Dionýza Ilkoviča. Súčasne požiadal dekanov o časovú disciplínu nahlasovania študentov 
do Centrálneho registra študentov. 
 

3) Prorektor Janíček: 
Informoval, že v rámci Ekofondu bola schválená finančná podpora projektu novej 
kogeneračnej jednotky v ÚZ STU Gabčíkovo. 

 
4) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie KR STU návrh na udelenie Plakety STU doc. Ing. Zdenkovi 
Židekovi, CSc. prodekanovi FCHPT STU v Bratislave pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea za zásluhy o rozvoj fakulty aj Slovenskej technickej univerzity 
v Bratislave. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/10/2008 
KR STU súhlasí s návrhom na udelenie Plakety STU doc. Ing. Zdenkovi Židekovi, CSc. za 
zásluhy o rozvoj fakulty aj Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. 
 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul program na nasledujúce rokovanie AS STU, ktoré bude v pondelok 
24.11.2008. 

 
6) Prorektor Petráš: 

- Informoval o zasadaní výkonného výboru SEFI, ktorý zasadal v Bratislave. 
- Preložil návrh na udelenie Plakety STU pre Mgr. art. Ľubicu Meškovú umeleckú 

vedúcu folklórneho súboru Technik za jej dlhoročnú činnosť a dosiahnutie 
význačných umeleckých ocenení súboru pri príležitosti 55. výročia založenia VUS 
Technik. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/10/2008 
KR STU súhlasí s návrhom na udelenie Plakety STU pre umeleckú vedúcu folklórneho 
súboru Technik Mgr. art. Ľubicu Meškovú za jej dlhoročnú činnosť a dosiahnutie význačných 
umeleckých ocenení súboru pri príležitosti 55. výročia založenia VUS Technik. 
 
7) Predseda UOO STU Kovár: 

- Odovzdal rektorovi STU návrh textu KZ na rok 2009. 
- Konferencia UOO STU bude 2.2.2009 na FCHPT STU – pozvánky včas doručí. 
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- Nabudúce bude informovať o priebehu a záveroch 6. Zjazdu KOZ. 
 
8) Dekan MtF STU Moravčík: 

Informoval sa, aký je stav s výberovým konaním na poskytovateľa zdravotníckej 
starostlivosti pre zamestnancov STU. Odpovedal pror. Finka: od 1.1.2009 môžu byť 
kontrahované služby. 

 
9) Dekan SjF STU Šooš: 

- Upozornil, že výzva na projekty aplikovaného výskumu bola z časového hľadiska 
nesplniteľná 

- Od 1.1.2009 začne platiť nová legislatíva týkajúca sa sociálnych štipendií študentov 
a bude ešte komplikovanejšia ako doteraz. V tejto súvislosti prorektor Finka 
upozornil dekanov fakúlt STU, aby skontrolovali tvorbu sociálneho fondu, aby sme 
boli v súlade so zákonom. 

 
11) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Oslavy založenia SvF STU budú v dňoch 4.-5.12.2008. Pozval všetkých členov KR STU 
na slávnostnú akadémiu. 

 
12) Dekan MtF STU Moravčík: 

Pozýva na novoročné prijatie zamestnancov a priateľov fakulty dňa 14.1.2009 15:30 do 
Trnavy. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. – prorektor STU 
 
 
Prof. Dr. Ing. Oliver MORAVČÍK, CSc. – dekan MtF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
 


